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استاندار فارس: راهکارهای مختلف برای 
تامین آب صنایع در دستور کار است

 اســتاندار فارس گفت: به منظور تامیــن آب مورد نیاز 
صنایع اســتان، راهکارهای مختلفی از ســوی قرارگاه 
عملیاتی و شــورای راهبردی آب استان در دست اقدام 
و اجرا است.محمد هادی ایمانیه افزود: انتقال آب خلیج 
فارس و اســتفاده از پســاب فاضلاب شهرهای بزرگ از 
مهمترین اقدامات و راهکارهایی است که برای این منظور 
در دســتور کار قرار دارد.وی ادامــه داد: در بحث انتقال 
آب خلیج فارس به اســتان، از طریق خط پنجم کشور 
که مصوب معاون اول رئیس جمهور است، کار آبرسانی 
به شمال استان با مشــارکت وزارت نفت، ستاد اجرایی 
فرمان امام )ره(، سازمان توسعه و نوسازی معادن و صنایع 
معدنی ایران )ایمیدرو(، قرارگاه سازندگی خاتم الانبیا و 
سرمایه گذار در حال انجام است.او اظهار داشت: این خط 
که تاکنون ۳۰ کیلومتر از لوله گذاری آن انجام شده، از 
خلیج فارس آغاز می شود و از شهرستان های مُهر، لامرد، 
خنج، فیروزآباد، کوار، شیراز و مرودشت عبور خواهد کرد 
و تا شمال اســتان و فولاد مبارکه اصفهان ادامه خواهد 
یافت.اســتاندار فارس اضافه کرد: ۲ خط دیگر که شرق 
استان و غرب استان را پوشش خواهد داد نیز در تفاهم 
 نامه ای که با قرارگاه خاتم داشته ایم گنجانده شده و بنا 
است از محل تهاتر نفت اجرا شود.ایمانیه گفت: اخیرا با 
موافقتی که گرفته ایم بنا است که یک آنتنی از خط انتقال 
آبی که به سمت معادن گلگهر استان کرمان رفته برای 
انتقال به شهرستان های شرق استان به ویژه بختگان و 
نی ریز گرفته شود.وی، در خصوص اقدامات انجام شده 
در جهت استفاده از پساب فاضلاب شهرهای بزرگ هم 
اظهار داشت: به منظور تامین آب صنایع شهرهای بزرگ 
با استفاده از پساب فاضلاب همان شهر، تاکنون هشت 
تفاهم نامه منعقد شده که از جمله می توان به تفاهم نامه 
بین پتروشیمی مرودشت و آبفای استان برای تامین آب 
مورد نیاز پتروشیمی از پساب شهر مرودشت به جای آب 

سد درودزن اشاره کرد
او گفت: مشــابه همین کار را بــرای فولاد اقلید، 
فــولاد نی ریز، آلومینیوم لامرد و کربنات ســدیم 
فیروآباد هــم انجام دادیم و در مجموع ۳۰ تفاهم 

نامه در همین راستا خواهیم داشت.

خبر

پروژه قطار شهری آبروی البرز است
استاندار البرز گفت: پروژه قطار شهری باید در این دوره 
شورا )شورای ششم( به بهره برداری برسد و در این مسیر 
از همه ظرفیت ها استفاده خواهد شد.مجتبی عبدالهی 
به همراه  جمعی از اعضای شــورا و سرپرست شهرداری 
کرج ، از روند پیشرفت خط ۲ قطار شهری این کلانشهر 
بازدید کرد.وی در این بازدید با قدردانی از تلاش شورا و 
شهرداری، بر استفاده از همه ظرفیت های استانی و ملی 
برای بهره برداری از پروژه قطار شهری تاکید کرد. استاندار 
البرز گفت: مترو آبروی اســتان است و باید با استفاده از 
همه تــوان و ظرفیت ها در جهت تکمیل و بهره برداری 
از این پروژه قدم برداشــت. عبدالهی با بیان اینکه مترو 
و کنارگذر شهید سلیمانی دو پروژه مهم استان به شمار 
می روند، اظهار داشت: با بازدیدهای هفتگی روند پیشرفت 

این دو پروژه مهم بررسی و مشکلات رفع خواهد شد.

خروج 1۹۳ تن فرآورده دامی از چرخه 
مصرف طی یکسال گذشته در کرمانشاه

 مدیرکل دامپزشکی کرمانشاه از خروج ۱۹۳ تن فرآورده 
دامی از چرخه مصرف طی یکسال گذشته در کرمانشاه 
خبر داد. علیرضا حیدری با اشــاره به واکسیناســیون 
دام ها از ســال گذشته تاکنون، اظهار کرد: بیش از ۱۵ 
میلیون دام سبک و سنگین بر علیه انواع بیماری های 
دامی و بیماری های مشترک بین انسان و دام واکسینه 
شــده اند. وی با اشــاره به اقدامات انجام شــده برای 
واکسیناســیون طیور بومی، افزود: در استان کرمانشاه 
بیش از یک میلیون و ۲۰۰ هــزار قطعه از انواع طیور 
بومی در روســتاها و مناطق کم برخوردار علیه بیماری 
نیوکاســل به صورت رایگان واکسیناسیون انجام شده 
است. مدیرکل دامپزشکی استان کرمانشاه تصریح کرد: 
نظارت بهداشتی بر پرورش بیش از ۳۳ میلیون قطعه 
جوجه ریزی انجام شده در ظرفیت واحدهای مرغ های 
گوشــتی و تخم گذار صورت گرفته اســت. وی با بیان 
اینکه کشتارهایی که اصولی انجام نشده مورد ضبط قرار 
گرفته اند، خاطر نشان کرد: از سال گذشته تاکنون بیش 
از ۱۹۳ تــن انواع فرآورده های خــام دامی که با اصول 
بهداشتی دامپزشکی نداشته اند هم در کشتارگاه و هم 

در مراکز عرضه شناسایی و ضبط شده اند.

خبر

پس از انتشار گزارشی با عنوان »مدیریتی 
که از بحران جــا ماند« در روزنامه همدلی 
مورخ ۱4۰۱/۵/8، سازمان مدیریت بحران 
وزارت کشــور جوابیه ای به شــرح زیر به 
دفتر روزنامه ارسال کرد که در ادامه منشر 

می شود:
وضــع قوانیــن و مقررات لازم بــه منظور 
مدیریت صحیح بحران و اجراي مناســب 
آن، از ســال هاي دورمورد توجه کشورهاي 

مختلف من جمله کشور ما بوده است. 
وجــود قوانین و مقررات در کنار ســاختار 
مناســب براي فرماندهی حادثه و مدیریت 
بحران و نیز زیرســاخت هاي نرم افزاري و 
فاکتورهاي کلیدي  افزاري مناسب،  سخت 
وتضمین کننده مدیریت مناسب بحران در 

هر منطقه است.
یک بحران، به هرشکل و از هر نوع، نیاز به 
ســاز و کاری مدیریتی دارد. سابقه تشکیل 
این ســاز و کارها در دنیا به چند دهه می 
رسد. تا چندی پیش، مدیریت بحران های 
مختلف را سازمان های ذیربط متفاوت  بر 
عهده می گرفتنــد و در زمان بحران های 
شدید و گسترده ، هر یک جدا از دیگری به 

مقابله می پرداختند. 
مشــترکات متعدد در ذات همه بحران ها و 
نیاز شدید به هماهنگی کامل سازمان های 
درگیــر در پاســخ بــه بحــران وایجــاد 
بیشگیری  استانداردهای  و  دستورالعمل ها 
و مقابله با مخاطرات، در اکثر کشــورها به 
ایجاد مراکز دولتی مدیریت جامع شــرایط 

اضطراری منجرشده است.
قریــب به ۳ ســال اســت که ســاز و کار 
کشــور)تصویب  بحــران  مدیریت  نظــام 
قانون مدیریت بحران کشــور(، گام در راه 

یکپارچگی و وحدت رویه نهاده است.
 در طی این مدت که از عمر قانون مدیریت 
بحران کشــور می-گذرد، اقدامات موثر و 

مثبتی  در همه حوزه هــای مرتبط با آن 
صورت گرفته است.

هموطنان عزیز آگاهند کشور ایران مستعد 
وقوع حوادث طبیعی ناشــی از پدیده های 
طبیعی می باشــد که ارتقا ســطح ایمنی 
جامعــه در دنیا بــا حمایت دولــت ها و 
مشارکت مردم امکان پذیر است که در این 
راستا دســتگاه های اجرایی متولی در قالب 
وظیفه مندی سازمانی در چهار چوب قانون 
و برنامــه های مصــوب مدیریت بحران در 
جهت اقدامات پیشــگیرانه اقدام که نتایج 
آن در بلنــد مدت قابل بررســی و رویت 

می باشد.
 لذا در سنوات گذشــته و حال طرح های 
پیشگیرانه در دســتور کار دستگاه ها بوده 
که علاوه بر بازه زمانی بلند مدت مســتلزم 
تامین منابع متناســب با ظرفیت بودجه ای 

کشور می باشد.
بعنــوان مثــال اقدامــات آبخیــزداری و 
آبخوانداری که جز سیاســت های نظام و 
ســازمان مدیریت بحران می باشــد طی  
دهه گذشــته از سوی دستگاه های متولی 
در حال انجام بوده که در خیلی از حوزه ها 
شاهد کاهش آســیب پذیری جانی و مالی 

بوده ایم.
همچنیــن در حــوزه حادثه زلزلــه نیز با 
عملیاتــی نمودن اقدامات پیشــگیرانه در 
قالب احیاء بافت های فرسوده و همچنین 
مقاوم سازی ســاختمان های غیر مقاوم در 
سطح روســتاهای کشــور که مورد توجه 
دولت و سازمان مدیریت بحران کشور بوده 
شــاهد کاهش خســارت ها در این بخش 
حتی با زلزله هایی در مقیاس بالا بوده ایم 
که انتظار است بدور از نگاه های جناحی و 
سیاسی تحلیل نمایید  چرا میزان خسارت 
ها ی ناشــی از زلزله ها نسبت به گذشته 

کاهش یافته است.

مردم  نماینــده  حیــدری-  حمیدرضا 
نطنز، بادرود و قمصر در مجلس شــورای 
تاسیس  پیشــنهاد  در خصوص  اســلامی 
استان گلســاران با تاکید بر قانون مداری 
و لحاظ منافع ملی و مصالح عمومی کشور 
اظهارکرد: مردم شهرســتان نطنز و منطقه 
بادرود ســالهای ســال با اصفهــان تعامل 
داشــته و از این نظر رضایت کامل دارند و 
از تصمیمی که به نفع مردم و کشور باشند 

استقبال می کنند.
رحمت الله فیــروزی پور افــزود: بنده در 
دوران مسئولیت به عنوان نماینده مردم و 
پیــش از آن در مناصب مختلف مدیریتی، 
با  کلیه علما، فعالان سیاســی و مسئولین 
اصفهان همکاری و تعامل خوبی داشــته و 
انصافاً آنا هم در حق مردم این شهرســتان 
خدمــات قابل قبولی ارائه داده اند و از این 
لحاظ ارتباط حسنه و مناسبی وجود دارد.

 نماینــده مردم نطنز بــادرود و قمصر در 
مجلس شــورای اسلامی تصریح کرد: یکی 
از بــرکات نظام مقــدس و تاکیدات مقام 
معظم رهبری در دیدار با نمایندگان مقوله 
خدمــت به مردم بوده و بــا توجه به اینکه 
برای خدمت رســانی باید بعد مسافت در 
نظر کرفته شود، مشــکلاتی برای مراجعه 
مــردم به مرکز اســتان وجــود دارد که با 
برخی تصمیمات می توان خدمات مطلوب 
تری را ارائه داد تا رضایتمندی بیشــتری 
حاصل شــود، لذا با توجه به ظرفیت ها و 
پتانســیل های شهرســتان کاشان و سایر 
شهرستان ها و شهرهای همجوار پیشنهاد 
تاســیس اســتان گلســاران مطرح شد و 
نظرات کارشناســی و تخصصــی پیرامون 
آن اخذ شــده و در کارگــروه ها و کمیته 
هــای مختلف مــورد ارزیابی قــرار گرفته 
و امیدواریــم به بهترین نحــو ممکن و با 

رعایت منافع مردم و کشوربهترین تصمیم 
کارشناسی تصویب شود.

فیروزی پور گفت: تاسیس استان گلساران 
آرزوی دیرینه مردم کاشان است و با توجه 
به اینکه قمصر کاشــان در حوزه انتخابیه 
اینجانب قرار دارد به خواســته مردم بخش 
 قمصــر در این طرح احترام مــی گذاریم.

 وی تصریح کرد: ما در بحث تاسیس استان 
گلساران تابع قانون هستیم و آنجه مجلس 
و دولت تصویــب کند ما به آن احترام می 
گذاریــم و در صورت نیــاز نظر تخصصی 

خودمان را نیز اعلام خواهیم کرد.
نماینده مــردم نطنز بــادرود و قمصر در 
مجلس شورای اســلامی اذعان کرد: مردم 
بخش کویــری امامزاده بادرود با دارا بودن 
چند ویژگــی از جمله وجود بارگاه مقدس 
آقاعلی عباس و شاهزاده محمد و پذیرایی 
از میلیــون ها زائــر در طول ســال، قرار 
داشتن در کریدور شمال به جنوب کشور، 
نزدیکی به نیروگاه هسته ای شهید احمدی 
روشــن و ملاحظات امنیتی، ظرفیت های 
اقلیمی، کشــاورزی، نیروی  گردشــگری، 
انسانی و ســایر مولفه های مورد نیاز برای 
ارتقــای بخش به شهرســتان و نزدیکی به 
تبصره جمعیت، مطالبــه جدی برای ارتقا 
از سطح بخش به فرمانداری هستند و بنابر 
خواســت جدی مردم به نمایندگی از آنها 
تلاش خواهیم کرد ایــن آرزوی دیرینه را 
پیگیری کنیم، لذا اگر شــرایطی به وجود 
آید که با استان شدن کاشان، شرایط برای 
ارتقای بخش بادرود به شهرســتان کاشان 
فراهم شــود با جدیت بیشتری از این طرح 
اســتقبال خواهیم کرد و همه تلاشمان را 
به کار خواهیم بســت چرا که معتقدیم در 
این تصمیم هم نفع مردم و هم نفع کشور 

رعایت خواهد شد.

 پاسخ وزارت کشور به همدلی 
درباره مدیریت بحران

نماینده نطنز مطرح کرد؛ 

 حمایت از تشکیل استان گلساران
در صورت شهرستان شدن بادرود

ویژه شهرستان


